
Referat
Bestyrelsesmøde i Rynkeby- og Omegns Lokalråd mandag d. 30. jan. 2023  

Til stede: Niels Koefoed, Kim Byrialsen, Jan Elgaard, Jette Sørensen (ref.), 
Mogens Kryger, Kasper Grøftehauge, John Kristensen. 

1. Siden sidst

● Kort orientering fra formanden: intet nyt
● Orientering fra kasserer: kassebeholdning: ca. 70.000 kr. 56 

medlemmer i 23. Hjertestarter koster ca. 1000 kr. om året i drift. 
● Orientering fra Landsbyrådet: der er oprettet et udvalg i Kerteminde 

Kommune, der arbejder med en overordnet madpolitik. Landsbyrådet 
er inviteret til at deltage med en repræsentant.

● Orientering fra udvalgene:

- Grønt Udvalg foreslår afholdelse af borgermøde den 5. marts 
kl. 14.30 i forsamlingshuset. Grønt Udvalg vil arrangere 
workshops til drøftelse af konkrete forslag til beplantning mv. 
Anmoder endvidere om økonomi til tryk af plakater til A-
skiltene. 

Begge forslag fik grønt () lys fra lokalrådet.

Grønt Udvalg udarbejder efter borgermødet forslag til 
vedtagelse i lokalrådet. Og der ansøges om bevilling fra 
landsbypuljen og landsbymakeoverpuljen.
Niels undersøger ansøgningsfrister. Endvidere undersøger 
Niels ansøgningsfrister for Realdania. 

- Uddeling af kurve: 12 kurve omdelt siden sidst. Jette sender 
ajourført liste til Jan.

2. Fastelavn

Vi mødes den 19. februar kl. 12.30 i forsamlingshuset.



Mogens indkøber 3 kongekroner, 1 dronningekrone, fastelavnsboller, 2 
gaver, slik poser 50 stk. 

3. Påskeaktiviteter, æggejagt

Kim tovholder. 

Dato: den 10. april kl. 15.00. Der skal skiltes med, hvor man mødes!

Kasper/Cecilie udarbejder plakat.

Niels spørger menighedsrådet, om de vil finansiere kaffe og kage. 

Kim køber chokolade æg.

4. Forslag om oprettelse i “Klubmodul”

Vi drøfter forslaget. Vi beslutter ikke at købe Klubmodulet.

Det vil koste en oprettelse på ca. 3000 kr. Hertil kommer 4.000 - 5.000 kr. om
året afhængig af antal medlemmer. 

5. Salg af medlemskaber

Jan udarbejder ruter og mapper i februar/marts måned.

6. Sammenlægning af bestyrelserne for Forsamlingshuset og lokalrådet 

Vi drøfter muligheden, som er foreslået af forsamlingshusets bestyrelse. Der er
tale om to vidt forskellige foreninger, der kan være svære at fusionere.

Men vi har alle har en stor interesse i, at vi har et forsamlingshus, derfor er 
lokalrådet som udgangspunkt positive. 

Lokalrådet foreslår, at der kommer en repræsentant fra forsamlingshusets 
bestyrelse på vores næste møde i lokalrådet den 10. maj og fortæller om 
husets drift og økonomi. Dette med henblik på evt. punkt på næste 
generalforsamling. Niels kontakter forsamlingshusets bestyrelse.

7. Aktiviteter for børn



John har forskellige forslag til aktiviteter for børn. 

Det blev besluttet at forsøge at nedsætte et børneudvalg under lokalrådet.

John laver oplæg til FB og sender til Jan.

Der samles op på næste bestyrelsesmøde den 10. maj. 

8. Evt.

Intet.


